

DMU INTERNATIONAL LICENSES Valid outside Denmark on FIM/FIME E or FMN approved trainings/tracks and events!

(Bredde, Ungdom, Junior, Senior, Elite, Classic)

Fairplay: Respekt - Sammenhold - Ansvar

International

e-licens

Licens ID: 13160
Navn: Claus Vissing
Født: 06.06.1986
Klub: Grindsted Speedway Klub
Licens: Speedway 500 cc
Gyldig: 31.12.2017



987406084



Starting - Permission / Autorisation De Sortie

The holder of this license is granted Starting-Permission for the discipline(s) mentioned on the front of this card at all events approved by a Member Federation of the FIM/FIM Europe. He/she is insured with respect to medical treatment and repatriation according to the FIM/FIM Europe/DMU rules.

This starting-permission is not valid for events on the FIM- /FIM Europe calendar.

Le/La titulaire de cette licence est détenteur d'une AUTORISATION DE SORTIE pour la/les discipline(s) mentionnée(s) au verso lors de toutes les manifestations approuvées par une Fédération de la FIM/FIM Europe. Il/elle est assuré(e) en vue de traitement médical et rapatriement conformément aux règles de la FIM/ FIM Europe/DMU.

Cette autorisation de sortie ne sont pas valables pour les événements couvrant le calendrier FIM / FIM Europe.

For køre: ved min underskrift bekræfter jeg,

- at jeg er indforstået og bekendt med DMU's vedtægter og reglementer og med at tvister alene afgøres af DMU, FIM eller FIM Europe i overensstemmelse med relevante reglementer og ansvarsfrholdelsesbestemmelser.
- at jeg er klar over, at min deltagelse i løb og træning er forbundet med risiko for personskade og materiel skade, og derved uden mulighed for at rejse erstatningskrav mod arrangør, officials eller DMU.

Denne licens er kun gældende med indehaverens underskrift